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Anna de Groot 

“EEN SCHOON TATA; NOG 
EENS DECENNIA LATER?” 
 
In de statencommissie NLG (Natuur, Landbouw en Gezondheid) werd 

afgelopen maandag weer eens over Tata Steel gesproken. Er werd gesproken 

over de maatregelen die het provinciebestuur heeft genomen om Tata Steel 

groener en gezonder te krijgen. Ook werd er gesproken over de vergunningen 

die de staalfabriek nodig heeft en over de dwangsommen die ze moet gaan 

betalen. Statenlid Anna de Groot (SP): “Het proces vordert nauwelijks. Logisch 

als je bedenkt dat deze fabriek in het verleden maar heel weinig beperkingen 

werd opgelegd. De omwonenden roepen al decennialang om maatregelen en nú 

pas komen de overheden in actie.” De SP wil echter niet nog eens decennia 

wachten op een schoon Tata. 

Tata Steel zegt groen staal te willen, maar kwam pas met plannen na druk vanuit 

omwonenden en politieke partijen als SP en PvdD. Dat zal nog lang duren, want 

het wordt pas in 2050 een schone fabriek die geen schade meer toebrengt aan de 

gezondheid van mensen en de natuur. Althans, dat is de insteek van Tata Steel 

zélf. Anna de Groot verklaart: “Ook dat is logisch, want deze Indiase 

multinational is gericht op de markt; het maken van winst is het belangrijkste 

doel”. De mensen die rond de fabriek wonen en in de fabriek werken, moeten 

nog heel lang wachten op een schone fabriek. Zo moeten er eerst nieuwe 

installaties gebouwd worden voordat de oude, zwaar vervuilende, installaties 

worden gesloten. “De zwaar vervuilende Kooksfabriek 2 en Hoogovens 7 zullen 

dus ongewijzigd kunnen doorgaan met vervuilen”.   

Een schone werk- en leefomgeving is er dus niet zomaar: de plannen voor een 

geheel groen Tata Steel gaan vermoedelijk - net als alle andere plannen - heel 

lang duren en véél meer kosten dan aanvankelijk bedacht. Dus het is maar de 

vraag of er in 2050 daadwerkelijk groen staal wordt geproduceerd. Statenlid 

Anna de Groot tot slot: “Inwoners van de IJmond, werknemers van de 

staalgigant en volksvertegenwoordigers moeten daarom samen die strijd aan 

gaan, want de gezondheid van werknemers en omwonenden wordt zwaar 

bedreigd”. 

Lees er verder over op onze website. 

 

 

 

 

 

Foto: Hoofdingang Tata 

Steel.  

 

 

 

 

Contactgegevens SP Statenfractie 

Adres: Paviljoenslaan 5, 2012 JE, Haarlem 

Email: noordholland@sp.nl 

Telefoonnummer fractiemedewerker: 06-47559147 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

De statenfractie van SP Noord-Holland. Met v.l.n.r.: fractiemedewerker Marcel Lathouwers, duo-

commissielid Wim Hoogervorst, statenlid Heidi Bouhlel, statenlid Anna de Groot en fractievoorzitter 

Remine Alberts. 

 

Remine Alberts 

COLUMN: “EEN 
GEZOND EN LEEFBAAR 
NOORD-HOLAND VOOR 
IEDEREEN” 

   

“Dat is de titel van het verkiezingsprogramma waarmee de SP de komende 

verkiezingen in gaat. En daar hebben we niet voor niets voor gekozen. 

Tientallen jaren werd in onze provincie gekozen voor rendement, voor veel 

geld verdienen. Dat leek allemaal heel mooi, want het zorgde voor 

werkgelegenheid en welvaart. De markt zou alles oplossen. Tenminste, zo 

werd het “verkocht”. 

Deze werkwijze heeft ook een keerzijde. Dat had hij toen ook al. En als je 

daar indertijd op wees, dan werd je weggezet als negatieveling, als 

zwartkijker, als zeurpiet, noem maar op. Inmiddels wordt die keerzijde 

almaar duidelijker. Heel veel inwoners wonen in een omgeving waar veel 

vervuiling is, heel veel inwoners kunnen niet meer fatsoenlijk met het 

openbaar vervoer, heel veel inwoners kunnen niet meer een geschikte 

woning vinden. Flexarbeid, flexhuur, flex, flex, flex. Niet alleen inwoners 

hebben last van de negatieve kant van het marktdenken. Ook de natuur 

heeft moeite om “overeind te blijven” en moet opboksen tegen vervuiling of 

exploitatie voor vernielende recreatie. 

Te lang is er alle ruimte gegeven aan grote vervuilers als Tata, Schiphol of 

Olam. Ondanks alle waarschuwingen voor stikstof, Q-koorts of andere 

zaken konden boerenbedrijven uitbreiden. Aanleggen van asfalt had de 

voorkeur boven uitbreiden van busverbindingen. Er werd ijverig gebouwd 

voor tweede woningen of recreatieparken. De effecten daarvan voor 

inwoners of de natuur werden schouderophalend voor lief aangenomen. 

Ondanks vele protesten. 

Lees de column verder op de volgende pagina… 
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Vervolg van de column op de vorige pagina… 

Natuurlijk kunnen de negatieve effecten van het marktdenken niet op de 

provincie als enige boosdoener worden afgeschoven. In heel Nederland werd zo 

gedacht en gehandeld. Maar het tij begint te keren. De energiecrisis heeft voor 

een stroomversnelling gezorgd. Steeds meer mensen zijn tot het inzicht 

gekomen dat het marktdenken volledig is doorgeschoten. 

De inwoners van Noord-Holland hebben recht op een gezonde en leefbare 

provincie. Het marktdenken bracht dit niet. Als het voor Nederland als geheel 

een te grote stap is om een nieuwe weg in te slaan, moeten we daar in de 

provincie niet op wachten. In de Tachtigjarige Oorlog schroomde men niet om 

te roepen: “Bij Alkmaar de victorie!” Welnu, laten we de verandering in onze 

provincie in gang brengen. 

 

Het moet anders. Het kan anders. Nu is het genoeg!” 

 

 

 

 

 

 

 

 

Foto: Remine Alberts in Beeldenpark ‘Een zee van 

staal’, nabij Tata Steel in IJmuiden. 

 

 

TWEET VAN DE WEEK 
Klik erop en deel het! 

 

 
 

 

 
 

 

Marcel Lathouwers 

CAMPAGNE! 
 

Het ‘politiek reces’ is voorbij en de campagne staat voor de deur. Het 

provinciale Campagneteam #PS2023 is al meerdere malen bij elkaar 

gekomen en heeft een mooie strategie bedacht. We gaan met z’n allen een 

stevige campagne tegemoet. Help je een handje mee? Meld je bij jouw 

afdelingsvoorzitter en sluit je aan! 

Via onze website kun je in contact komen met het bestuur van jouw afdeling. 

Neem ook eens een kijkje in de agenda en zie wat er allemaal te doen is. 

Jouw afdeling kan je hulp goed gebruiken! Sluit je aan! 

Op de Facebook- en Twitterpagina van SP Noord-Holland komen alle 

sociale mediaberichten. Je kunt samen met ons het verschil maken en ons 

goede nieuws tijdens de campagne heel eenvoudig verspreiden. Dat doe je 

door het Twitterbericht te ‘retweeten’ en door het Facebookbericht te 

‘delen’. Klik op de links onderaan deze pagina en volg ons actief! 

 

                                                                                              

SP-KANDIDATEN IN 
DEBAT 
De komende tijd gaan de SP-kandidaten in debat. In de provincie 

worden er op verschillende locaties debatten georganiseerd. Zo 

wordt er in Haarlem een debat door de Fietsersbond 

georganiseerd, in Amsterdam een debattoernooi door de 

DebatUnie en in Grootebroek ‘Het Grote West-Friesland’-debat.  

Kijk op onze website in de agenda om te zien waar in jouw buurt 

de debatten zijn en kom de kandidaten aanmoedigen! In de loop 

der tijd zal de agenda worden aangevuld met nieuwe 

evenementen. 

 
Foto: De top 5 kandidaten van SP Noord-Holland. Fotograaf: Wiebe Kiestra / SP 

 

 
SOCIALE 
MEDIA 

 

Volg de SP Statenfractie actief  

via Facebook en Twitter  

voor meer nieuws!  

 

Nodig ook al je Facebookvrienden uit om ons te volgen! 

 

 

 
Pagina 2 

 

  
 

https://noord-holland.sp.nl/regio
https://noord-holland.sp.nl/agenda
https://noord-holland.sp.nl/agenda
https://www.facebook.com/SPNoordHolland
https://twitter.com/SPNoordHolland
https://twitter.com/SPNoordHolland/status/1614949631019859968
https://www.facebook.com/SPNoordHolland/
https://twitter.com/SPNoordHolland

